
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 516
van PETER VAN ROMPUY
datum: 18 april 2017

aan PHILIPPE MUYTERS
VLAAMS MINISTER VAN WERK, ECONOMIE, INNOVATIE EN SPORT

Staalsector  -  Importheffingen

Uit Amerikaans onderzoek blijkt dat in het verleden staal gedumpt werd vanuit 
Oostenrijk, Frankrijk, België, Duitsland, Italië, Japan, Zuid-Korea en Taiwan. Daarom wil 
de Amerikaanse president de importheffingen voor de staalsector optrekken tot 148%. 

1. Zijn onder de geviseerde ondernemingen, actief in de staalsector, ook Vlaamse 
ondernemingen? Welke? 

2. Wat is het exportaandeel van staal vanuit Vlaanderen naar de VS? Graag:

a) cijfers voor de afgelopen tien jaar;.
b) absolute en procentuele cijfers. 

3. Wat zou de impact zijn voor Vlaanderen en deze ondernemingen van deze maatregel 
vanuit de VS?

4. Zal Vlaanderen stappen ondernemen om de sector te beschermen? 
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ANTWOORD 
op vraag nr. 516 van 18 april 2017
van PETER VAN ROMPUY

De vragen betreffen een onderwerp dat niet tot mijn bevoegdheden behoort. 
Buitenlandse handel is een bevoegdheid van minister-president Geert Bourgeois.


